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La Sra. Montull respon que el que el que ella diu (referint-se a la 
Sra. Orient) no li mereix credibilitat.

La Sra. Orient li contesta dient que a ella tampoc Ii mereix 
credibilitat.

El Sr. Miguel Zaragozà diu que les jornades van estar molt 
bé organitzades però creu que va hi haure un conferencia que 
sobrava. També comenta que ells (l’oposició) formaven part de 
1800 persones del poble que no van participar en les Jornades 
Culturals. Que si que van acudir a l’acte del Ball Pla.

La Sra. Montull contesta que ells (referint-se a l’oposició) 
acudixen a determinats actes perquè col·laboren o els organitzen 
determinades associacions i a altres actes no acudixen perquè els 
organitzen unes associacions determinades.

La Sra. Orient li pregunta a la Sra. Montull perquè no van acudir a 
la festa que organitzava l’ associació de xofers.

La Sra. Montull contesta que no té res a veure una cosa amb l’altra. 
La Sra. Orient li diu que també és una associació del poble.
La Sra. Montull diu que recorde que en eixa ocasió alguns regidors 
estaven a Pinet i altres estaven fora del poble.

El Sr. Alcalde els diu a la Sra. Orient i al Sr. Zaragozà Muñoz que 
es centren en els prec i preguntes  i que aquests van dirigits a l’ 
Alcalde.

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el Sr. Viol ha fet un estudi 
econòmic sobre suposicions, i fa un comentari irònic, pel qual el 
Sr. Alcalde crida a l’orde al Sr. Zaragozà i li diu que es centre en 
precs i preguntes i que no constarà en acta el que ha dit.

El Sr. Zaragozà diu que l’ha paregut lamentable de la intervenció 
del Sr. Viol la critica que ha fet a l’artista Sr. Roures.
El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Zaragozà si és un prec o una 
pregunta.

El Sr. Zaragozà diu que és un prec i que creu que el Sr. Roures es 
mereix una disculpa, i que les seus obres van estar exposades a 
la casa de la vila moltes anys, i ara se li fa un menyspreu ací al ple 
criticant-lo. I que si no hi ha cap autor que tinga un museu tampoc 
hi ha cap autor qui haja fet eixa donació, i el grup JNP no la va 
acceptar.

El Sr. Alcalde diu al Sr. Zaragozà que ell va firmar la donació i no 
la va portar al ple, que és lo que s’ha de fer  per tal d’acceptar-se 
o no.

El Sr. Zaragozà diu que fa dos anys que no governen.
El Sr. Alcalde diu que no la va portar quan governava i ara no la poden 
acceptar perquè el local no reunix condicions per a allotjar-la.
El Sr. Zaragozà diu que li pareix lamentable la critica destructiva 
que li ha fet el Sr. Viol al Sr. Roures i li ha de demanar disculpes.

El Sr. Viol diu que no sap a on està la critica, que la imagina el 
Sr. Zaragozà, i que si que fa suposicions, però si el Sr. Zaragozà 
haguera fet una bona memòria econòmica no hauria de fer 
suposicions.

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que quan el grup popular va entrar 
a l’ajuntament es va signar un xec de tres milions de pessetes per 

millores d’obra per al local de la tercera edat

El Sr. Alcalde crida a l’ordre al Sr. Zaragozà i li diu que faça el prec 
o la pregunta i que no constarà en acta el que esta dient, perquè 
no es refereix al museu.

El Sr. Zaragozà diu que la pregunta és si es va signar el final d’obra 
del local i no estava en condicions.
El Sr. Viol diu que respondrà al pròxim ple, perquè no era regidor 
d’urbanisme.

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que con si hi ha càmeres al ple, però 
la gent es queixa que no més hi ha veu, i imatge

El Sr. Alcalde li diu que faça el prec o la pregunta.

El Sr. Zaragozà diu que preguen la JNP que facen una revisió del 
cens de recollida d’escombraries, perquè els ha arribat moltes 
reclamacions per agravis comparatius per la diferencia de quotes 
per al mateix tipus de vivenda.

El Sr. Alcalde diu que es tindrà en compte per a l’any que ve

5/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta quines mesures s’han pres 
o pensa prendre l’ajuntament respecte a l’activitat del Mas de 
Carreró.
El Sr. Viol diu que al pròxim ple es contestarà.

6/ La Sra. Orient Julian diu que davant la carte presentada per 
l’artista Tomás Roures medalla...

El Sr. Alcalde crida a l’ordre a la Sra. Orient dient-li que directament 
al prec o la pregunta.

La Sra. Orient Julian pregunta quines mesures prendrà l’ajuntament 
per a solucionar el problema de la retirada de les obres pel Sr. 
Roures. Si pensen demanar-li perdó a l’artista per a recuperar les 
obres.

El Sr. Viol diu que al pròxim ple es contestarà.
La Sra. Orient pregunta si han vist l’estat en què estan les obres.

El Sr. Viol diu que si.

La Sra. Orient pregunta si no els pareix lamentable.
El Sr. Viol diu que li pareixen lamentables moltes coses.

La Sra. Orient  diu que per no arreglar una claraboia.

El Sr. Alcalde diu que, com s’han llegit a l’informe, se li va dir al 
Sr. Roures que el local no reunia condicions per a albergar la seua 
obra, i que baix la seua responsabilitat les podia instal·lar.

7/  El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta al Sr. Viol si va aprovar el 
projecte del museu quan es va presentar el ple de l’ajuntament.

El Sr. Viol diu que contestarà en el pròxim ple.

8/  La Sra. Orient pregunta als regidors del grup JNP si només han 
vist els fallos i no les conselleries que van donar subvencions.
El Sr. Viol diu que no entén la pregunta, però com està gravada la 
tornarà a escoltar i respondrà en el pròxim ple.


